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Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Šuňave č. 10, ktoré sa konalo  

dňa 16. júna 2016 

 
 

Prítomní: 

      Stanislav Kubaský  - starosta obce 

  

 Ing. Ján Fridman – neskorší príchod; na 4. Bod programu 

 Ján Gorka 

Ing. Mária Ilenčíková 

Ján Kalla 

Žofia Šebestová 

Ján Zachar 

Ing. Miroslav Zajac 

Štefan Zajac 

 

Zamestnanci: 

 Ing. Anna Vilimová           -   zapisovateľka 

 Martina Štrbková                -   kultúrny pracovník 

 Ing. Anna Sedláková          -  ekonóm obce 

 Ing. Katarína Handzušová  -  dane a poplatky 

 

Hlavná kontrolórka obce: Mgr. Alena Zajacová 

 

Ďalej boli prítomní občania z obce podľa priloženej prezenčnej listiny. 

 

Program: 
1. Otvorenie. 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice. 

3. Voľba návrhovej komisie. 

4. Správa hlavnej kontrolórky o plnení uznesení zo zasadania OZ dňa 14.04.2016. 

5. Správy hlavnej kontrolórky o uskutočnených kontrolách. 

6. Plán kontrol hlavnej kontrolórky na II. polrok 2016. 

7. Informácia o výsledku verejného obstarávania na investičné akcie; výstavbu 

chodníkov na cintorínoch a parkoviska pri materskej škole. 

8. Informácia o realizácii investičnej akcie výstavby chodníkov na cintorínoch. 

9. Kontrola projektu „Separácia a zhodnocovanie odpadov obce Šuňava“ z Ministerstva 

životného prostredia SR, Sekcia Fondov EU – Slovenská agentúra životného 

prostredia. 

10. Všeobecne záväzné nariadenie obce Šuňava č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi 

odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce. 
11. Informácia o vykonaných prácach na ubytovacom zariadení s. č. 2. 

12. Zmena rozpočtu obce č. 1/2016. 

13. Správa audítora o overení účtovnej závierky k 31.12.2015. 

14.  A) Záverečný účet obce Šuňava za rok 2015 
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B) Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k Záverečnému účtu obce Šuňava za rok 2015. 

15. Deň obce Šuňava. 

16. Zraz veteránov 2016. 

17. Rôzne 

18. Diskusia. 

19. Záver. 

Úvod 

 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo podľa plánu rokovaní. Prítomní boli 

poslanci obecného zastupiteľstva, hlavná kontrolórka obce, pracovníci obecného úradu a 

občan obce. 

Zasadanie sa začalo o 17,00 hodine v zasadačke obecného úradu. Otvoril ho starosta 

obce Stanislav Kubaský. Zasadanie sa začalo bez poslanca Ing. Jána Fridmana, ktorý sa 

ospravedlnil s tým, že príde neskôr. 

 

BOD č. 1 
V úvode starosta obce Stanislav Kubaský všetkých prítomných privítal a predniesol 

program rokovania, ku ktorému nemali poslanci doplňujúce návrhy.  

 

BOD č. 2 
Po otvorení zasadania starosta obce určil zapisovateľa zasadnutia, Ing. Annu Vilimovú 

a overovateľov Jána Kallu a Žofiu Šebestovú. 

 

BOD č. 3 

V tomto bode starosta obce prečítal poslancov, ktorí boli navrhnutí do návrhovej 

komisie a to Ing. Miroslav Zajac a Ing. Mária Ilenčíková. Poslanci hlasovali za návrh 

uznesenia:  

 

Uznesenie č. 133 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

volí 
návrhovú komisiu v zložení 

Ing. Miroslav Zajac, Ing. Mária Ilenčíková 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (7): J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (7):           J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 133 bolo schválené.  

 

BOD č. 4 

V tomto bode vystúpila hlavná kontrolórka obce pani Mgr. Alena Zajacová, ktorá 

poslancom predniesla svoju správu o plnení uznesení z posledného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo 14.04.2016. Správa bola súčasťou pracovného materiálu, ktorý poslanci obdŕžali spolu 

s pozvánkou. K správe neboli pripomienky. Poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
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Uznesenie č. 134 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
správu hlavnej kontrolórky obce o plnení uznesení zo zasadania OZ zo dňa 14.04.2016. Príloha č. 1 

k Uzneseniu č. 134 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 134 bolo schválené. 

 

BOD č. 5 

V tomto bode pokračovala hlavná kontrolórka obce, pani Mgr. Alena Zajacová, ktorá 

poslancom predniesla správy o vykonaných kontrolách, ktoré uskutočnila na obecnom úrade.   

Všetky správy poslanci mali doručené s pracovnými materiálmi. V diskusii k tomuto bodu 

poslanci nemali pripomienky a hlasovali za návrh uznesenia:  
 

Uznesenie č. 135 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
správy hlavnej kontrolórky obce o uskutočnených kontrolách: 

a) Správa o vykonanej kontrole hospodárenia, dodržiavania zákona o rozpočtových pravidlách, 

vedenia účtovníctva v súlade so zákonom o účtovníctve na Obecnom úrade v Šuňave za 

mesiac marec, apríl, máj 2016.  

b) Správa o vykonanej kontrole správnych poplatkov. 

c) Súpis o vykonaní periodickej fyzickej inventarizácie hospodárskych prostriedkov – pokladňa. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 135 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 135 bolo schválené. 

 

BOD č. 6 

 V tomto bode sa poslanci venovali návrhu Plánu kontrol hlavnej kontrolórky obce na 

II. polrok 2016. Ten predniesla hlavná kontrolórka Mgr. Alena Zajacová. Poslanci nemali 

doplňujúce návrhy na kontroly a teda hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 136 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
Plán kontrol hlavnej kontrolórky obce Šuňava na II. polrok 2016.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 136. 

 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  
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                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 136 bolo schválené.  

 

BOD č. 7 

  V tomto bode vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský, ktorý informoval poslancov 

o priebehu a výsledku verejného obstarávania na uskutočnenie stavebných prác na stavbe: 

„Výstavba chodníkov pri cintorínoch a pozdĺžneho státia pri MŠ v obci Šuňava“. Poslanci 

mali v zmysle uznesenia doručiť na obecný úrad návrhy na firmy, ktoré by bolo možné 

osloviť na podanie cenovej ponuky. Aj na základe niekoľkých návrhov od poslancov, ale aj so 

skúseností boli oslovené viaceré firmy v zmysle zákona o verejnom obstarávaní. Starosta 

hovoril o ponukách, ktoré boli doručené na vyhodnotenie. Otváranie obálok s predloženými 

ponukami sa konalo 09.05.2016. Komisia vyhodnotila ponuky a vybrala firmu, ktorá spĺňala 

kritérium najnižšej ponúknutej ceny. Víťaznou firmou sa stala BEL SLOVAKIA, ktorá 

ponúkla cenu za stavebné práce v celkovej sume 57 985,27 eur s DPH. Zmluva bola 

podpísaná 16.05.2016. S realizáciou prác sa začalo 17.05.2016 a to na cintoríne vo vyšnej 

časti obce.  

Príspevky do diskusie k tomuto bodu neboli a teda poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 137 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
a) Informáciu o priebehu a výsledku verejného obstarávania na zákazku podľa § 117 ZoVO na 

uskutočnenie stavebných prác na stavbe: „Výstavba chodníkov pri cintorínoch a pozdĺžneho 

státia pri MŠ v obci Šuňava“ 

b) Podpísanie zmluvy s víťazným uchádzačom BEL SLOVAKIA, s.r.o. na ponúknutú najnižšiu 

sumu 57 985,27 eur s DPH. 
 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 137 bolo schválené.  

 

BOD č. 8 

V tomto bode znova vystúpil starosta obce Stanislav Kubaský. Nadviazal na predchádzajúci 

bod, a informoval prítomných o samotnej realizácii investičnej akcie výstavby chodníkov na 

cintorínoch a parkoviska pri MŠ Šuňava. Teda začalo sa s výstavbou na cintoríne vo vyšnej 

časti obce. Tam sa začalo s odstraňovaním pôvodných obrubníkov na chodníkoch a odstránila 

sa vrchná vrstva zeminy. Pri tejto práci bol demontovaný aj hlavný kríž, ktorý bude presunutý 

trochu ďalej. Pri jeho demontovaní sa zistilo, že kríž je v zlom stave. Drevo prehnité. 

Pozemkové spoločenstvo Urbár Vyšná Šuňava sa ponúklo, že darujú nový kríž. Umučenie na 

nový kríž zakúpil a daroval majiteľ stavebnej firmy pán Milan Fáber. Pri výstavbe boli 

zlúčené obe etapy, teda aj od hlavného vchodu až po severnú časť cintorína. Bolo 

uskutočnené odvodnenie chodníkov ale hlavne v časti detských hrobov. Viaceré práce si obec 

uskutočnila aj vo vlastnej réžii svojimi pracovníkmi a tým sa aj ušetrili nejaké finančné 

prostriedky. Práce na cintoríne vo vyšnej časti sa skončili 2.6.2016. Nový kríž bude posvätený 

19.06.2016. Na cintoríne v nižnej časti obce sa taktiež urobila drenáž, odvodnenie, uložili sa 

hadice a odviedlo sa to mimo cintorín. V týchto dňoch sa bude končiť s výstavbou chodníkov 

na cintoríne v nižnej časti obce. Čo sa týka otázok či sa hore alebo dole urobilo koľko 
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chodníkov, treba podotknúť, že rozpočty na chodníky v oboch cintorínoch boli približne 

rovnaké. V diskusii k tomuto bodu ešte starosta hovoril o tom, že to ako bolo drenážovanie 

urobené sa uvidí na jar, pri topení snehu alebo pri väčších lejakoch.  

Ďalšie príspevky neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  
 

Uznesenie č. 138 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
informatívnu správu o realizácii investičnej akcie výstavby chodníkov na cintorínoch. 

Výstavba chodníkov na cintoríne v miestnej časti Vyšná Šuňava začala 17.05.2016 a bola ukončená 

02.06.2016. Pri realizácii bol hlavný kríž premiestnený. Pozemkové spoločenstvo - Urbár Vyšná 

Šuňava nechalo zhotoviť nový kríž. Umučenie na kríž zakúpil a daroval pán Milan Fáber.  

Výstavba chodníkov na cintoríne v miestnej časti Nižná Šuňava bola zahájená 03.06.2016. 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 138 bolo schválené. 

 

BOD č. 9 

 V tomto bode boli poslanci informovaní o vykonanej kontrole na projekte „Separácia 

a zhodnocovanie odpadov obce Šuňava“. Kontrola sa uskutočnila 31. mája 2016 a vykonala ju 

Slovenská agentúra životného prostredia – Sekcia Fondov EÚ, Ministerstva životného 

prostredia SR. Správu o vykonanej kontrole prečítala pracovníka Ing. Handzušová. 

V uvedenej správe boli vymenované dokumenty a doklady, ktoré boli predmetom kontroly. 

Boli to napríklad doklady z účtovníctva, poistenie majetku a pod. V správe sa uvádza, že 

došlo aj k fyzickej obhliadke celého objektu zberného dvora ako aj techniky a garáží. Záver 

z kontroly vo všetkých bodoch je definovaný ako „bez zistení“. V bode „kontrola 

merateľných ukazovateľov dopadu“ je potrebné množstvo upravených komunálnych odpadov 

zvyšovať, podľa plánovaného stavu, na 10 ton ročne. Pripomienky k uvedenému bodu neboli 

a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 

Uznesenie č. 139 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
informatívnu správu o vykonanej kontrole č. 3 na projekte „Separácia a zhodnocovanie odpadov obce 

Šuňava“ konanej dňa 31.05.2016. Kontrolu vykonala Slovenská agentúra životného prostredia – 

Sekcia Fondov EÚ, Ministerstva životného prostredia SR. 

Vo všetkých bodoch kontroly neboli zistené žiadne nedostatky. 

V bode „kontrola merateľných ukazovateľov dopadu“ je potrebné množstvo upravených komunálnych 

odpadov zvyšovať, podľa plánovaného stavu, na 10 ton ročne.  

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 
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Proti (0): - 

Uznesenie č. 139 bolo schválené. 

 

BOD č. 10  
 V tomto bode sa poslanci venovali návrhu Všeobecne záväzného nariadenia obce 

Šuňava č. 2/2016 o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na 

území obce. Dôvodovú správu predniesla pracovníčka obce Ing. Handzušová. 
Od 1. 1. 2016 je platný a účinný zák. č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov. Uvedený zákon zároveň zrušil zák. č. 233/2001 Z. z. o odpadoch a o zmene a 

doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov.  

Podľa § 135 ods. 15 zák. č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov:  

„ Obec je povinná všeobecne záväzné nariadenie obce o nakladaní s komunálnymi odpadmi a 

drobnými stavebnými odpadmi vydané podľa doterajších právnych predpisov uviesť do súladu s 

týmto zákonom do 30. júna 2016.“  

Podľa § 81 ods. 3 zák. č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

platí :  
„ Náklady na zbernú nádobu na zmesový komunálny odpad znáša pôvodný pôvodca odpadu. 

Obec ustanoví vo všeobecne záväznom nariadení výšku týchto nákladov a ich zahrnutie do 

miestneho poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady alebo ustanoví iný spôsob 

ich úhrady.“  

Podľa § 81 ods. 8 zák. č. 79/2015 Z. z. o odpadoch a o zmene a doplnení niektorých zákonov 

platí :  

„ Obec vo všeobecne záväznom nariadení upraví v súlade s hierarchiou odpadového 

hospodárstva podrobnosti o  
a) nakladaní so zmesovým komunálnym odpadom a drobnými stavebnými odpadmi,  

b) spôsobe zberu a prepravy komunálnych odpadov,  

c) nakladaní s biologicky rozložiteľným komunálnym odpadom,  

d) nakladaní s biologicky rozložiteľným kuchynským odpadom a reštauračným odpadom od 

prevádzkovateľa kuchyne,  

e) spôsobe a podmienkach triedeného zberu komunálnych odpadov, najmä zberu  

1. elektroodpadov z domácností,  

2. odpadov z obalov a odpadov z neobalových výrobkov zbieraných spolu s obalmi,  

3. použitých prenosných batérií a akumulátorov a automobilových batérií a akumulátorov,  

4. veterinárnych liekov a humánnych liekov nespotrebovaných fyzickými osobami a 

zdravotníckych pomôcok,  

5. jedlých olejov a tukov,  

f) spôsobe zberu objemného odpadu a odpadu z domácností s obsahom škodlivých látok,  

g) spôsobe nahlasovania nezákonne umiestneného odpadu,  
V diskusii vystúpila poslankyňa Ing. Mária Ilenčíková, ktorá sa opýtala na VZN, ktoré sú na 

našej web stránke a týkajú sa odpadového hospodárstva, že či sú platné a aký majú súvis 

s týmto VZN. Na to jej odpovedala pracovníčka Ing. Handzušová. Ďalej ešte poznamenala na 

chyby pri písaní v texte návrhu VZN č. 2/2016, ktoré je potrebné opraviť.  

Ďalšie príspevky v diskusii neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia:  
 

Uznesenie č. 140 
Obecné zastupiteľstvo obce Šuňava  

vo veciach územnej samosprávy v zmysle ustanovenia § 6 ods.1 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom 

zriadení v znení neskorších predpisov a ustanovenia § 81 ods. 8 zákona č. 79/2015 Z. z. o odpadoch 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov (ďalej len „zákon o odpadoch“) sa uznieslo na 

 

VŠEOBECNE  ZÁVÄZNOM  NARIADENÍ 

obce  Šuňava  č. 2/2016 
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o nakladaní s komunálnymi odpadmi a s drobnými stavebnými odpadmi na území obce 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 140 bolo schválené. 

 

BOD č. 11  

 V tomto bode informoval poslancov starosta obce Stanislav Kubaský o prácach na 

ubytovacom zariadení s.č. 2. V máji sa uskutočnili tieto práce na uvedenej nehnuteľnosti:  

- demontáž antén 

- očistenie a náter strechy 

- výmena vonkajších parapetných dosiek na oknách  

- očistenie vonkajšieho dreveného obkladu a jeho spevnenie 

- náter vonkajšieho dreveného obkladu a okien 

Suma nákladov za uskutočnené práce: 1808,-- eur. Materiálové náklady: 318,78 eur 

Spolu vynaložené náklady: 2 126,78 eur.  

Starosta hovoril aj o ďalších plánoch. Predovšetkým v najbližšej dobe bude potrebné 

uskutočniť  rekonštrukciu garáží pri tomto rekreačnom zariadení. K tejto rekonštrukcii bude 

potrebné vyčleniť aj finančné prostriedky.  

V diskusii k tomuto bodu neboli príspevky a tak poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 141 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
informatívnu správu o vykonaných prácach na ubytovacom zariadení s. č. 2. 

V mesiaci máj 2016 boli vykonané tieto práce: 

- demontáž antén 

- očistenie a náter strechy 

- výmena vonkajších parapetných dosiek na oknách  

- očistenie vonkajšieho dreveného obkladu a jeho spevnenie 

- náter vonkajšieho dreveného obkladu a okien 

 

Suma nákladov za uskutočnené práce: 1808,-- eur.  

Materiálové náklady: 318,78 eur 

Spolu vynaložené náklady: 2 126,78 eur 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 141 bolo schválené. 

 

BOD č. 12 

 V tomto bode  sa zastupiteľstvo venovalo Návrhu úpravy rozpočtu obce č. 1/2016. 

Návrh predniesla ekonómka obce pani Ing. Anna Sedláková.  

- v príjmovej časti z 1 034 460,-- eur na 1 078 913,-- eur    

- vo výdajovej časti z 1 000 200,-- eur na 1 051 653,-- eur. 
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Zmena v príjmoch je kvôli škole, teda na základe požiadavky ZŠ s MŠ Šuňava. Navýšenie 

príjmovej časti o preplatok energie.  

V diskusii sa poslanci informovali o položkách zmeny, na ktoré im ekonómka odpovedala. 

Pripomienky k návrhu úpravy neboli a teda poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 142 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

schvaľuje  
Zmenu rozpočtu č. 1/2016: 

v príjmovej časti z 1 034 460,-- eur na 1 078 913,-- eur    

vo výdajovej časti z 1 000 200,-- eur na 1 051 653,-- eur. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 142 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č.142 bolo schválené.  

 

BOD č. 13 

 Aj v tomto bode vystúpila ekonómka obce pani Ing. Anna Sedláková, ktorá poslancom 

predniesla Správu audítora o overení účtovnej závierky k 31.12.2015. Správu vypracoval 

nezávislý audítor Ing. Pavol Fianta. Poslanci k uvedenej správe nemali žiadne otázky a  

hlasovali za návrh uznesenia:  
 

Uznesenie č. 143 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
Správu audítora o overení účtovnej závierky k 31.12.2015. 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 143 bolo schválené. 

 

BOD č. 14 

V tomto bode sa poslanci venovali Záverečnému účtu obce Šuňava za rok 2015. Ten 

predniesla v skrátenej forme ekonómka obce Ing. Sedláková.  

Príjmy celkom 1 117 959,36 eur, výdaje celkom    1 035 119,76 eur, z toho kapitálové výdaje 

104 482,24 eur. Použitie prebytku  v sume 69 844,94 eur, zistené podľa ustanovenia § 10 ods. 

3 písm. a) a b) zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy 

a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na:  

- tvorba rezervného fondu 49 397,48 eur. 

Po prednesení návrhu Záverečného účtu obce Šuňava za rok 2015 predniesla svoje 

stanovisko k záverečnému účtu, hlavná kontrolórka obce, Mgr. Zajacová.  

Potom nasledovala diskusia. Tu vystúpila poslankyňa Ing. Ilenčíková, ktorá sa pýtala prečo je 

v úprave návrhu rozpočtu č. 1/2016 rezervného fondu iba suma  49 000,-- eur keď teraz zo 

záverečného účtu je známa celá konkrétna suma 49 397,48 eur? Ekonómka obce reagovala, že 
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navýšenie rezervného fondu v úprave rozpočtu nie je celá suma, nakoľko  je postačujúca iba 

49 000,-- eur. Ďalšie otázky k Záverečnému účtu obce za rok 2015 neboli a poslanci teda 

hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 144 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 
A: berie na vedomie 

stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu obce za rok 2015. 

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 144 

B: schvaľuje 

a) Záverečný účet obce a celoročné hospodárenie podľa Prílohy č. 1 k Uzneseniu č. 144 bez 

výhrad, 

Príjmy celkom 1 117 959,36 eur, 

Výdaje celkom    1 035 119,76 eur, z toho kapitálové výdaje 104 482,24 eur. 

b) použitie prebytku  v sume 69 844,94 eur, zistené podľa ustanovenia § 10 ods. 3 písm. a) a b) 

zákona č. 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy a o zmene a doplnení 

niektorých zákonov v znení neskorších predpisov na:  

- tvorba rezervného fondu 49 397,48 eur. 

Použitie: výstavba chodníkov na cintorínoch a pozdĺžneho parkoviska pri materskej 

    škole 
 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 144 bolo schválené. 

 

BOD č. 15 
V tomto bode vystúpil starosta obce a informoval poslancov o plánovanej kultúrnej 

akcii „Deň obce Šuňava“. Ten by sa mal konať 7. augusta 2016 na Trojičnom námestí. 

V programe vystúpia domáce folklórne skupiny (deti a dospelí), ďalej Ľudová kapela 

Kysucký prameň, zabávač Jožko-Jožka s Ľudovou hudbou Primáš, Jadranka Handlovská a na 

záver v tanečnom rytme zahrá domáca kapela Diabelkovci. Aj tento rok budú sprievodné 

akcie a bohatá tombola. Starosta obce všetkých srdečne pozval na túto slávnosť. Otázky 

v diskusii k tomuto bodu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 145 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie 
návrh programu Dňa obce Šuňava, konaného 07.08.2016.  

Príloha č. 1 k Uzneseniu č. 145 

Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 

Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 145 bolo schválené. 
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BOD č. 16 
V tomto bode ďalej informoval poslancov starosta obce o ďalšej plánovanej akcii, 

ktorá by mala zavŕšiť letné akcie v obci. Jedná sa o Zraz historických vozidiel Šuňava 2016. 

Ide o podujatie, ktoré naposledy bolo u nás v roku 2014.  
 

Harmonogram podujatia: 
Piatok: 26.08.2016  

- príjazd účastníkov do Šuňavy (Šmikna) s individuálnym ubytovaním 

- večer posedenie pri guláši a registrácia 

Sobota: 27.08.2016  

Šuňava:  6,30 – 8,00 Raňajky 

   6,30 – 8,00 Registrácia 

   8,00 – 8,15 Rozprava 

                                                8,30                       Štart 

 

Trasa – celková dĺžka 161 km) : 

 

I. ETAPA:  (Šuňava – Spišská Belá) 

Šuňava                08,30              Štart                                                                   

Spišská Bela                09,30 – 11,00   Malé občerstvenie, výstava a vyhodnotenie vozidiel  

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

II. ETAPA: (Spišská Belá – Levoča) 

Spišská Belá        11,00- odchod    

Levoča                 11,40 –13,10  Malé občerstvenie, výstava a vyhodnotenie vozidiel 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

III. ETAPA: (Levoča - Spišská Nová Ves) 

Levoča               13,10  Odchod  

Spišská Nová Ves 13,40 – 15,40   Obed OC Madaras,  

   15,40 – 17,00   prejazd mestom, výstava a vyhodnotenie vozidiel na  

námestí (Dni mesta) 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

IV. ETAPA: (Spišská Nová Ves OC Madaras – Šuňava ) 

Spišská Nová Ves  17,00  Odchod 

Šuňava:                      18,30             Cieľ 

                       18,50 –19,20    ukážka bojov z 2.sv. vojny 

                        19,20 – 20,50  Večera a vyhodnotenie účastníkov 

                        20,50 - 04,00  Posedenie a voľná zábava pri muzike 

--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

Nedeľa : 28.08.2016   

- individuálne raňajky a odchod ubytovaných účastníkov (raňajky je potrebné nahlásiť vedúcej jedálne 

v sobotu večer) 
 

Otázky v diskusii k tomuto bodu neboli a poslanci hlasovali za návrh uznesenia: 
 

Uznesenie č. 146 
Obecné zastupiteľstvo v Šuňave 

berie na vedomie  
Informáciu o plánovanej akcii „Zraz historických vozidiel Šuňava 2016“ , ktorá sa bude konať 26. – 

28. augusta 2016. 

 
Hlasovanie: 

Prítomní (8): Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

         Š. Zajac, J. Zachar 
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Za (8):           Ing. J. Fridman, J. Gorka, Ing. M. Ilenčíková, J. Kalla, Ž. Šebestová, Ing. M. Zajac,  

                      Š. Zajac, J. Zachar 

Proti (0): - 

Uznesenie č. 146 bolo schválené. 

 

BOD č. 17 Rôzne 

 Na úvod tohto bodu dal starosta obce slovo poslancom Ing. Márii Ilenčíkovej a Jánovi 

Kallovi. Tí informovali poslancov o tom, v akom štádiu je jednanie s vlastníkmi pozemkov 

pod miestnu komunikáciu na ul. Lúčna v časti od ul. Štrbskej. Poslankyňa Ing. Ilenčíková 

hovorila, že predbežné súhlasy/podpisy na odpredaj pozemkov sú od  tých vlastníkov, ktorí sú 

aj našimi občanmi; sú časti, kde nie je ešte ukončené dedičské konanie a taktiež je 11 

vlastníkov  mimo obec. Za pánom Zemanom sa majú zastaviť teraz v sobotu. Teda teoreticky 

by mali byť predbežné súhlasy na odpredaj s vlastníkmi pozemkov až po penzión Ing. Piláta. 

Všetci zatiaľ súhlasia s cenou 5,-- eur/m2.  

 V tomto bode tiež vystúpila poslankyňa Žofia Šebestová, ktorá sa pýtala starostu obce 

v akom štádiu sú zmluvy na druhú časť ul. Lúčnej. Starosta hovoril, že teraz čaká na 

právničku, ktorá pripraví zmluvy, pretože chcel by zmluvy urobiť čo najmenej (teda na 

zmluvu čo najviac vlastníkov), aby pri zápise do katastra sa nemuseli vynakladať ďalšie 

poplatky za každú zmluvu pri návrhu na vklad.  

V bode Rôzne vystúpil aj poslanec Ing. Miroslav Zajac, ktorý sa pýtal starostu obce 

ako bude obec riešiť problematiku premnoženia líšok v intraviláne obce? Od viacerých 

občanov zaznamenal aj on osobne sťažnosti. Sám sa snaží bojovať proti líškam. Nastražil 

pasce a podobne. Je možnosť cez okresný úrad  požiadať o výnimku na odstrel líšok 

v nepoľovných oblastiach revíra. Starosta povedal, že o takejto možnosti sa bude informovať 

a urobí patričné kroky avšak musí sa do tejto iniciatívy zapojiť aj mieste Poľovnícke 

združenie. Aj on vie o probléme pohybu a usídlenia líšok v obci a nielen líšok ale aj kún 

a iných škodných zvierat. Len občania ani poľovnícke združenie oficiálne nedali žiaden 

konkrétny podnet na odstránenie problému.  

 

 V Diskusii neboli žiadne príspevky a tak starosta obce uzavrel rokovanie obecného 

zastupiteľstva. 
Všetkým prítomným poďakoval za účasť, poprial príjemné prežitie letných 

a dovolenkových mesiacov, ešte raz pozval všetkých na kultúrne podujatia, ktoré sa budú 

počas leta v obci konať a zasadania obecného zastupiteľstva ukončil. 

 

 

 

 

 

                               Stanislav Kubaský

                              starosta obce                       

Zapísal:      Overovatelia: 
Ing. Anna Vilimová     Ján Kalla 

       Žofia Šebestová 

 

 

Kontrolór: Mgr. Alena Zajacová 


